



ASHERA'EIN
UNITED CO.

شركة الشرايين
المتحدة ش م م



بروفايل الشركة
COMPANY
PROFILE

2
0
2
4



ASHERA'EIN
UNITED CO.

نبذة عن الشركة

ABOUT THE COMPANY

ASHERA'EIN UNITED CO. L.L.C

Your trusted Navigator in the Petroleum Market.

Registered in the Sultanate of Oman since August 2005, ASHERA'EIN UNITED CO. L.L.C. is a leading petroleum products trading company, expertly navigating the global energy landscape to deliver the resources you need. We specialize in Diesel EN590 - 10 PPM, Crude Oil, refined fuels, lubricants and JET A1 & JP54.

Our team of experienced traders leverages extensive market knowledge and strategic partnerships to secure reliable supplies at competitive prices. We prioritize efficiency and safety throughout the entire supply chain, ensuring your business receives the products you need, when you need them.

ASHERA'EIN UNITED CO. L.L.C offers:

- A diverse portfolio of petroleum products
- Competitive pricing and market expertise
- Secure and reliable supply chains
- Commitment to customer service

Partner with ASHERA'EIN UNITED and experience the power of a trusted petroleum trading partner.

شركة الشرايين المتحدة ش م م :

شريككم الموثوق في سوق المنتجات

البتروولية

شركة الشرايين المتحدة مسجلة في سلطنة عمان منذ أغسطس 2005 وهي شركة رائدة في تجارة المشتقات البتروولية، تنتقل بثقة في مشهد الطاقة العالمي لتوفير الموارد التي تحتاجونها. نحن متخصصون في الديزل EN590 - 10 PPM على سبيل المثال، النفط الخام والوقود المكرر ومواد التشحيم و المازوت و قود الطائرات JET A1.

يتمتع فريقنا بسنين طويلة من الخبرة و المعرفة الواسعة بالسوق والشراكات الإستراتيجية لتأمين إمدادات موثوقة وبأسعار تنافسية. نحن نعطي الأولوية للكفاءة والسلامة في كافة أنحاء سلسلة التوريد بأكملها، مما يضمن حصولكم على المنتجات التي تطلبونها في أوقاتها المحددة وبأمان.

تقدم لكم شركة الشرايين المتحدة

- مجموعة من المشتقات البتروولية
- أسعار تنافسية وخبرة في السوق
- سلاسل التوريد الآمنة والموثوقة
- الالتزام الثابت بخدمة العملاء

كن شريكًا معنا وأنعم بشريك موثوق في تجارة المشتقات البتروولية.

رؤيتنا

أن نكون شركة رائدة عالميًا في مجال التجارة المسؤولة للمنتجات البترولية،
مما يؤدي إلى مستقبل مستدام وآمن للطاقة.

Our Vision

To be a global leader in responsible petroleum product trading,
driving a sustainable and secure energy future.

مهمتنا

ربط أسواق الطاقة العالمية بكفاءة ونزاهة، وتقديم منتجات بترولية موثوقة
لعملائنا مع تعزيز المسؤولية البيئية.

Our Mission

To connect global energy markets with efficiency and integrity,
delivering reliable petroleum products to our clients while
promoting environmental responsibility.



Our Services

We can offer a variety of services to facilitate the movement of fuel products across the globe. Here's a list of some key services we provide:

Sourcing and Supply:

- **Product Procurement:** Identifying and securing reliable sources for Crude Oil, refined fuels (Gasoline, Diesel, Jet Fuel, Gas and petrochemical), and other petroleum products based on client needs.,
- **Supply Chain Management:** Managing the logistics of transporting products from source to destination, which can involve coordinating with shipping companies, storage facilities, and customs authorities.

Trading and Sales:

- **Market Analysis & Expertise:** Providing clients with insights and analysis of global petroleum markets to inform their buying and selling decisions.
- **Trading & Brokerage:** Facilitating trades between buyers and sellers, acting as an intermediary to negotiate deals and secure the best possible prices.
- **Documentation & Regulatory Compliance:** Ensuring all necessary paper work and certifications are in order for shipments to comply with international regulations.

خدماتنا

نقدم مجموعة متنوعة من الخدمات لتسهيل حركة منتجات الوقود. فيما يلي قائمة ببعض الخدمات الأساسية التي نقدمها:

المصادر والتوريد:

- **شراء المنتجات:** تحديد وتأمين مصادر موثوقة للنفط الخام والوقود المكرر (البنزين والديزل ووقود الطائرات وما إلى ذلك) والمنتجات البترولية الأخرى بناءً على احتياجات العميل.
- **إدارة سلسلة التوريد:** إدارة الخدمات اللوجستية لنقل المنتجات من المصدر إلى الوجهة، والتي يمكن أن تنطوي على التنسيق مع شركات الشحن ومرافق التخزين والسلطات الجمركية.

التجارة والمبيعات:

- **تحليل السوق والخبرة:** تزويد العملاء بالرؤى والتحليلات لأسواق النفط العالمية لإرشاد قرارات الشراء والبيع الخاصة بهم.
- **التداول والوساطة:** تسهيل الصفقات بين المشتريين والبائعين، والعمل كوسيط للتفاوض على الصفقات وتأمين أفضل الأسعار الممكنة.
- **التوثيق والامتثال التنظيمي:** التأكد من أن جميع المستندات والشهادات اللازمة سليمة 100% حتى تتوافق مع المتطلبات و اللوائح الدولية.



آلية عملنا HOW WE WORK

1 التعاقد و الصفقات: بفضل فهمنا العميق لسوق المنتجات البترولية نقوم بتحليل اتجاهات العرض والطلب باستمرار, والعوامل الجيوسياسية, ونتحسس تحديد الفرص المربحة. نستفيد من هذه المعرفة للحصول على المنتجات بأسعار تنافسية والتفاوض على صفقات مع المشترين, والعمل كوسطاء لربط المنتجين بالمستهلكين و المشترين بالبائعين في جميع أنحاء العالم

Contracting and deals: We constantly analyse supply and demand trends, geopolitical factors, and identify profitable opportunities. We leverage this knowledge to source products at competitive prices, negotiate deals with sellers and act as intermediaries to connect producers with clients.

2 التنسيق اللوجستي: يتطلب نقل كميات كبيرة من المنتجات البترولية تخطيطًا وتنفيذًا دقيقًا. نستكشف ونسق الخدمات اللوجستية المعقدة لهذه العملية, بالتعاون مع شركات الشحن ومرافق التخزين والسلطات الجمركية. وهذا يضمن التسليم الآمن وفي الوقت المناسب مع تحسين التكاليف وتقليل المخاطر المرتبطة بالنقل.

Logistics coordination: Transporting large quantities of petroleum products requires careful planning and execution. We explore and coordinate the complex logistics of this process with all parties, in cooperation with shipping companies, warehousing facilities and customs authorities. This ensures safe and timely delivery while optimizing costs and reducing risks associated with transportation

3 ادارة المخاطر والادارة المالية: سوق المشتقات البترولية متقلب بطبيعته, حيث تتقلب الأسعار بناءً على عوامل مختلفة. نحاول مساعدة عملائنا قدر الإمكان على التغلب على هذه التقلبات

Risk and Financial Management: The oil market is volatile in nature, with fluctuating based on various factors. We try to help customers as much as possible to overcome these fluctuations.

COMPANY DATA



- 1-Bank name : Sohar International bank
- 2-Branch : Sur branch
- 3- Bank address : Sur city
- 4-Bank swift code : BSHROMRU
- 5-Account name : ASHERAEIN UNITED CO LLC
- 6- Account number : 008020026434
- 7-Account IBAN number : OM420300000008020026434
- 8- Account type: current-corporate

MANAGEMENT TEAM:

Mohammed Al Gheilani - Chairman
Afshin Jalili - Vice Chairman
Said Al Fannah - Managing Director

Contact: **info@asheraein.com**

Contact: **Said Al Fannah**

Mail: **said@asheraein.com**

Phone: **+ 968 7721 8887**

Site: **www.asheraein.com**

Address: **100 Sharya Road
Sur, 411, Sultanate of Oman**



ASHERA'EIN
UNITED CO.